

种子加工机械 奥凯种机 220 (V)

产品名称	种子加工机械 奥凯种机 220 (V)
公司名称	甘肃酒泉奥凯种子机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:奥凯种机 型号:5XZ-5.0 电源电压:220 (V)
公司地址	中国 甘肃 兰州市 城关区雁滩工业城北四区12号
联系电话	86 0931 4613162

产品详情

品牌	奥凯种机	型号	5XZ-5.0
电源电压	220 (V)	配用动力	议定
产品包装	议定	外型尺寸	议定 (mm)
重量	议定 (kg)	类型	农业机械
适用对象	皆可	产品类型	全新
加工能力	5000 (kg/h)		

the introduction of gravity separator 5xz-3.0

所属类别：种子清选设备

categories: seed separator

产品名称：比重式清选机

name: gravity separator

产品型号：5xz-3.0

model: 5xc-100

主要技术参数：生产率 (kg / h) ：3000

电机总功率 (kw) 7.87

外形尺寸 (mm) ：2680 × 1362 × 2220

筛床振动频率(次/分): 400-600

筛床振幅(mm):7

main technical parameter:

productivity (kg/h) :3000

power (kw):7.87

size(mm): 2680 × 1362 × 2220

工作原理：比重清选机的筛床面在长、宽两个方向都有一定的倾角，我们分别称之为纵向倾角和横向倾角，工作时，筛床在传动机构的作用下作往复振动，种子落在筛床上，在下面风机气流作用下，台面上的种子进行了分层，较重的种子落在物料下层，受筛床振动的作用种子要沿振动方向往上运动。

working principle: the sieve bed of gravity separator has angle of inclination in the direction of length and width. we call them vertical and horizontal angle of inclination. when it works, sieve bed make back and forth movement under the action of transmission then fall down on sieve bed. the seeds on the table are divided into strata under the action of lower air motor. the heavier seeds fall down on the lower material and then move upward along the vibration direction under the action of .along the direction of vibration of sieve bed.

较轻的种子浮在物料的上层，不能与筛床面接触，由于台面存在着横向倾角，向下漂落。另外由于筛床纵向倾角的作用，随着筛床的振动，物料沿筛床的长度方向向前运动，最终至出料口排出。由此可以看出，由于物料的比重差异，在比重清选机台面上，它们运动的轨迹是不同的，从而达到了清选或分级的目的。

lighter seeds float on the upper material and can not contact with the sieve bed and fall down due to horizontal angle of inclination of sieve bed. materials will move upward along length direction of sieve bed as sieve bed vibrates because of the action of vertical angle of inclination. at last, the selected seeds are discharged from outlet. so seeds having different track on the table can be separated according to their different gravity.

产品用途：本机按物料的比重大小进行清选，适用于对小麦、玉米、水稻、大豆等种子的清选，可有效的清除物料中颖壳，石头等杂物以及干瘪、虫蛀、霉变的种子。既可单机使用，也可与其它设备配套使用，是种子加工成套设备中主要设备之一。

usage: the machine is used to separate wheat, corn, rice, soybean and other seeds according to their gravity and size. it can eliminate chaff, stone and other debris as well as withered, moth-eaten and moldy seeds. either use alone or use with other devices. it is one of the main seed processing equipment in complete sets.

技术特点：本机生产率高，清选净度高。采用双质点平衡机构，运动平稳，配有转速显示和风压显示，方便用户调节使用。振动频率，纵向、横向倾角及风量均可调节。

technical features: the machine is with high productivity and high separation degree. it adopts dual-mass balance body, move smoothly and with a speed display and air pressure show in order to regulate by users. and can adjust vibration frequency, vertical, horizontal angle and wind volume.